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Protokół nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 13 czerwca 2024 r.  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:04 Przewodniczący Komisji Inwestycji i Mienia 

Komunalnego Mateusz Fabisiak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 

komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, które 

znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Prowadzący obrady Mateusz Fabisiak przedstawił tematykę posiedzenia, następnie 

przedstawił propozycje zmiany porządku obrad, tj. omówienie tematu drugiego „Załącznik 

nr 7 do uchwały budżetowej – stan realizacji poszczególnych zadań” w ramach spraw 

bieżących oraz wprowadzenie nowego tematu „Zadania niewygasające”. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” 

wniosek w sprawie zmiany porządku obrad Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego w dniu 

13.06.2024 r. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres nie dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami, 

który znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której poruszono między innymi następujące 

tematy: 

− zainteresowania ze strony mieszkańców najmujących nieruchomości ich zakupem; 

− lokalizacji nieruchomości, których dotyczy omawiany projekt uchwały; 

− okresu najmu nieruchomości, których dotyczy omawiany projekt uchwały. 

Udział w dyskusji wzięli: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, radny 

Zbigniew Grygier, Zastępca Kierownika Referatu Geodezji i Nieruchomości Anna Sobkowiak, 

radny Ziemowit Maląg oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. Odpowiedzi 

na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Kierownika Referatu Geodezji 

i Nieruchomości Anna Sobkowiak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst 

oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” 

- wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

na okres nie dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami. 

Zastępca Kierownika Referatu Geodezji i Nieruchomości Anna Sobkowiak przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Mosina, ograniczonym prawem rzeczowym polegającym na ustanowieniu 

służebności gruntowej, który znajduje się w materiałach komisji. W trakcie swojego 

wystąpienia między innymi wskazała, że projekt uchwały dotyczy nieruchomości stanowiącej 
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własność Gminy Mosina o numerze ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina, informując przy 

tym, że właściciel nieruchomości sąsiadującej z przedmiotową działką wystąpił do Gminy 

Mosina z wnioskiem o ustanowienie służebności gruntowej na przedmiotowej 

nieruchomości. Następnie wskazała na przeznaczenie nieruchomości, której dotyczy 

omawiany projekt uchwały, zgodne ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Mosina, zatwierdzonym uchwałą Nr LVI/386/10 Rady 

Miejskiej w Mosinie z dnia 25 lutego 2010 r. Ponadto wskazała, iż obecnie nieruchomość 

wykorzystywana jest przez Gminę Mosina między innymi jako skwer zieleni. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której poruszono między innymi następujące 

tematy: 

− przeznaczenia nieruchomości oraz planów w zakresie rozbudowy budynku 

mieszkalnego zlokalizowanego na nieruchomości stanowiącej własność 

wnioskodawcy, ustanowienia służebności gruntowej dla nieruchomości będącej 

w posiadaniu Gminy Mosina; 

− koniecznych zmian w zakresie zagospodarowania nieruchomości o numerze 

ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina, po wyrażeniu zgody na obciążenie na czas 

nieokreślony prawa własności jej części odpłatnym prawem służebności gruntowej; 

− wpływu podjęcia omawianej uchwały na możliwą budowę drogi, przy której położona 

jest nieruchomości o numerze ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina; 

− przyczyny ustalenia wynagrodzenia za służebność w ujęciu jednorazowym 

oraz sposobu naliczania tej opłaty;  

− planów Gminy Mosina w zakresie zagospodarowania i możliwego podziału 

nieruchomości o numerze ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina; 

− przyczyn braku zagospodarowania placu zabaw na całości nieruchomości o numerze 

ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina oraz braku opłotowania całej działki; 

− rozważania innych form usankcjonowania w zakresie działek, których dotyczy 

omawiany projekt uchwały; 

− skutków w zakresie wyrażenia zgody na obciążenie na czas nieokreślony prawa 

własności jej części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mosina o numerze 

ewidencyjnym 2994/18, obręb Mosina, odpłatnym prawem służebności gruntowej. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Zbigniew Grygier, Zastępca Kierownika Referatu Geodezji 

i Nieruchomości Anna Sobkowiak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, radny Maciej Patela, radny Marcin 

Paetz, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski, radna Weronika 

Hoffa, radny Ziemowit Maląg, radny Mateusz Fabisiak oraz radna Anna Kędziora. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Kierownika Referatu Geodezji 

i Nieruchomości Anna Sobkowiak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz 

oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst.  

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przy 4 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” 

oraz 2 głosach „wstrzymujących się” nie przyjęła wniosku w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 
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stanowiącej własność Gminy Mosina, ograniczonym prawem rzeczowym polegającym 

na ustanowieniu służebności gruntowe. 

Zastępca Kierownika Referatu Geodezji i Nieruchomości Anna Sobkowiak przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której poruszono między innymi następujące 

tematy: 

− lokalizacji nieruchomości, których dotyczy omawiany projekt uchwały, to jest działki 

o numerze ewidencyjnym 137/1, obręb Jeziory, stanowiącej przedłużenie 

ul. Kopernika w Mosinie oraz działki o numerze ewidencyjnym 356/3 i 359/1, obręb 

Krosinko, stanowiącej przedłużenie ul. Stęszewskiej; 

− uzasadnienia konieczności nabycia przez Gminę Mosina nieruchomości, których 

dotyczy omawiany projekt uchwały; 

− potrzeb właścicieli nieruchomości sąsiadujących z nieruchomościami 356/3 i 359/1, 

obręb Krosinko, w zakresie umożliwienia dojazdu do ul. Stęszewskiej; 

− potrzeb wykupu kilku działek stanowiących drogi, będących własnością 

Wielkopolskiego Parku Narodowego. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Ziemowit Maląg, Zastępca Kierownika Referatu Geodezji 

i Nieruchomości Anna Sobkowiak oraz radny Mateusz Fabisiak. Odpowiedzi na zgłoszone 

pytania i uwagi udzieliła Zastępca Kierownika Referatu Geodezji i Nieruchomości Anna 

Sobkowiak.  

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” 

– wniosek nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego, który 

znajduje się w materiałach komisji.  

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której poruszono między innymi następujące 

tematy: 

− rocznych przychodów Gminy Mosina w zakresie uiszczonych opłat za zajmowanie 

pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania 

drogami lub potrzebami ruchu drogowego; 

− porównania stawek ujętych w omawianym projekcie uchwały w odniesieniu do gmin 

sąsiednich; 

− płatników opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego; 

− zakresu opłat ujętych w omawianym projekcie uchwały; 

− wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego w celu umieszczenia reklamy. 
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Udział w dyskusji wzięli: radny Maciej Patela, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz, radny Artur Silski, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski, radna Weronika Hoffa oraz radna Anna Kędziora. Odpowiedzi na zgłoszone 

pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” 

- wniosek nr 3 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika Kujawska odnosząc się do tematu posiedzenia 

dotyczącego bieżącego funkcjonowania oraz planów przyszłościowych Zakładu Usług 

Komunalnych Sp. z o. o w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. 

w Mosinie, przy pomocy prezentacji, której wydruk znajduje się w materiałach komisji, 

przedstawiła informacje we wskazanym zakresie. W trakcie swojego wystąpienia między 

innymi przedstawiła informacje na temat aktualnej struktury organizacyjnej Zakładu Usług 

Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie (ZUK) oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. 

(PUK). Następnie przedstawiła informacje na temat struktury przychodów z Gminy 

w czterech ostatnich latach z uwzględnieniem łącznych przychodów ZUK oraz PUK, 

przychodów z Gminy ZUK oraz PUK, udziału procentowego Gminy w przychodach ZUK i PUK, 

a także łącznych przychodów obu spółek, łącznych przychodów z Gminy dla obu spółek oraz 

łącznego udziału procentowego Gminy w przychodach dla obu spółek. Kolejno przedstawiła 

główne cele dla Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa 

Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie, a także główne zadania na najbliższe lata dla 

największych działów wyżej wymienionych spółek. 

W trakcie tego wystąpienia Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła 

dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi następujące tematy: 

− działalności oraz składu osobowego Stacji Kontroli Pojazdów, wchodzącej w struktury 

Działu Transportu Osobowego Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie; 

− działalności Działu Drogowo-Remontowego Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. 

w Mosinie w zakresie utrzymania dróg i problemów z tym związanych, zapewnienia 

zastępowalności pracowników oraz konieczności przeprowadzenia szkoleń 

pracowników; 

− konieczności zakupu równiarki przez Zakład Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie; 

− ogłoszonych przez Gminę Mosina dwóch przetargów na równanie dróg w okresie 

wiosennym oraz realizacji tego zadania przez dwa podmioty; 

− planów Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie w zakresie wymiany 

autobusów szkolnych oraz zmian w zakresie ilości kursów; 

− działalności PUK w zakresie wywozu i utylizacji padłych dzikich zwierząt; 

− liczby samochodów przeznaczonych do przewozu osób z niepełnosprawnościami; 

− dochodu Gminy Mosina z tytułu opłat za strefę płatnego parkowania; 

− parkomatów, możliwości ich wymiany, sposobów płatności za postój oraz sposobu 

weryfikacji uiszczonych płatności; 
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− zysków Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie z tytułu opłat 

za strefę płatnego parkowania;  

− braków kadrowych oraz możliwości odbycia praktyk szkolnych w Zakładzie Usług 

Komunalnych Sp. z o. o w Mosinie; 

− terminu otrzymania nowych autobusów; 

− zapotrzebowania szkoleniowego dla pracowników Zakładu Usług Komunalnych 

Sp. z o.o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie; 

− kontroli pracowników spółek w zakresie wykonywanych zadań zlecanych przez Gminę 

Mosina; 

− wysokości przychodów Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie 

oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie, w tym przychodów 

z Gminy Mosina i zależności z tym związanych; 

− struktury powstania spółek; 

− możliwych korzyści z wyodrębnienia trzeciej spółki gminnej w zakresie zmniejszenia 

wysokości podatku; 

− potrzeb w zakresie utworzenia tak zwanej spółki wodnej; 

− planów w zakresie przejęcia terenów zlokalizowanych przy siedzibie spółek; 

− planów związanych z projektowaniem, budową i działalnością PSZOK-u; 

− współpracy Gminy Mosina ze spółkami; 

− bieżącego utrzymania zieleni na terenie gminy Mosina. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Marcin Zawartowski, Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Sp. z o.o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie Monika 

Kujawska, radny Artur Silski, radny Mateusz Fabisiak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz, radny Ziemowit Maląg, radny Zbigniew Grygier, radna Anna Kędziora, 

radna Weronika Hoffa oraz Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Prezes Zakładu Usług 

Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w 

Mosinie Monika Kujawska oraz Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski dokonał wprowadzenia 

do tematu posiedzenia dotyczącego zadań niewygasających. Następnie odnosząc się 

do uchwały Nr XCV/822/23 Rady Miejskiej w Mosinie z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie 

ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania oraz uchwały 

Nr XCVII/826/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. zmieniającej powyższą uchwałę, między innymi 

przedstawił zakres zadań, które zostały wpisane do zadań niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2023, wskazując na wysokość środków finansowych zabezpieczonych 

w budżecie Gminy Mosina na realizacje poszczególnych zadań. Kolejno między innymi 

przedstawił zakres wniosków w sprawie zmiany planu finansowego wydatków, które nie 

wygasły z upływem roku budżetowego 2023 uzasadniając przy tym poszczególne wnioski. 

Kserokopie wyżej wskazanych wniosków znajdują się w materiałach komisji. 
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W trakcie tego wystąpienia Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła 

dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi następujące tematy: 

− wniosku o zmianę planu finansowego wydatków odnoszącego się do zadania 

dotyczącego projektu ulicy Nowej w Rogalinie, w tym ustaleń z konserwatorem 

zabytków, możliwości realizacji tego zadania oraz możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na jego realizację; 

− możliwości zakończenia w 2024 roku zadania dotyczącego rozbudowy szkoły 

podstawowej w Krosinku o salę gimnastyczną i część dydaktyczno-wychowawczą 

oraz problemów, które wystąpiły w zakresie realizacji tego zadania; 

− wniosku o zabezpieczenie części z pozostałych środków finansowych z zadania 

modernizacja przejścia pod torami w ciągu ul. Sowinieckiej w Mosinie, na zadania 

pod nazwą: „Adaptacja pomieszczeń w budynku komunalnym w Czapurach na 

potrzeby wydawania żywności” oraz „Projekt i modernizacja systemu wentylacji i 

dachu świetlicy w Czapurach”, w tym między innymi potrzeby realizacji tych zadań 

oraz obecnego funkcjonowania świetlicy w Czapurach; 

− naprawy w ramach gwarancji dachu hali widowiskowo – sportowej, zlokalizowanej 

przy ul. Krasickiego w Mosinie. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Zbigniew Grygier, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski, prowadzący obrady Mateusz Fabisiak, radna Anna Kędziora, 

radny Maciej Patela oraz radny Artur Silski. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” 

- wniosek nr 4 w sprawie pozytywnego zaopiniowania przedłożonych wniosków w sprawie 

zmiany planu finansowego wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2023. 

W ramach spraw bieżących członkowie Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego 

wraz z gośćmi podjęli dyskusję dotyczącą wniosku Burmistrza Gminy Mosina o wyrażenie 

opinii dotyczącej montażu progów zwalniających na ul. Polnej w Krośnie, w związku 

ze złożoną w tym zakresie interpelacją radnego Mateusza Fabisiaka. W trakcie dyskusji 

między innymi podjęto następujące tematy: 

− lokalizacji ulicy, której dotyczył wniosek; 

− alternatywnych rozwiązań w zakresie spowolnienia ruchu na wskazanej ulicy; 

− przyczyn złożenia interpelacji; 

− możliwości wprowadzenia ograniczenia prędkości na przedmiotowej ulicy; 

− procedur związanych ze zmianą organizacji ruchu; 

− propozycji realizacji przedmiotowego zadania z budżetu sołeckiego. 

Udział w dyskusji wzięli: radna Weronika Hoffa, radny Maciej Patela, prowadzący obrady 

Mateusz Fabisiak, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski,  

radny Marcin Zawartowski, radny Michał Sobieski oraz radny Artur Silski. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła 

9 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” - wniosek  nr 5 w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania przyjęcia do realizacji w 2025 r. zadania polegającego na wprowadzeniu 

elementów BRD na ul. Polnej w Krośnie. 
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Następnie Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski odnosząc się 

do załącznika inwestycyjnego nr 7 uchwały budżetowej, przedstawił informacje na temat 

zmian, które zaszły w zakresie realizacji poszczególnych zadań od czasu ostatniego 

przedstawienia informacji na ten temat. W trakcie tego wystąpienia Komisja Inwestycji 

i Mienia Komunalnego wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie której poruszono między 

innymi następujące tematy: 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu kanalizacji sanitarnej na terenie 

Rogalina, w tym zakresu rzeczowego; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu ul. Sikorskiego i ul. Podgórnej 

w Rogalinku, w tym zakresu tego projektu; 

− planów Gminy Mosina odnośnie zadania dotyczącego projektu ul. Szkolnej w Pecnej; 

− kosztów zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu odwodnienia ul. Podgórnej 

i obszaru ul. Mostowej w Rogalinku; 

− realizacji zadania inwestycyjnego dotyczącego modernizacji przejścia pod torami 

kolejowymi w ciągu ul. Sowinieckiej w Mosinie;  

− możliwości realizacji zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu przystanku 

autobusowego w Babkach w pobliżu skrzyżowania ul. Poznańskiej z drogą 

prowadzącą do Głuszyny Leśnej; 

− problemów dotyczących ścieżki prowadzącej z Wiórka do Sasinowa. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Michał Sobieski, radny Zbigniew Grygier, radny Marcin 

Zawartowski oraz radna Anna Kędziora. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ INWESTYCJI I MIENIA KOMUNALNEGO: 

1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres nie 

dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami. 

2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie nieruchomości. 

3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat 

za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

4. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone wnioski w sprawie zmiany planu 

finansowego wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2023. 

5. Komisja pozytywnie zaopiniowała przyjęcie do realizacji w 2025 r. zadania 

polegającego na wprowadzeniu elementów BRD na ul. Polnej w Krośnie.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:58. 

protokołowała przewodniczył 

(-) Anita Ćwiklińska (-) Mateusz Fabisiak 


